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Από το υπ’αριθ 4/98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.  104/98 

                                                                    Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Αποδοχή αίτησης κατοίκων Κωστοχωρίου και έγ-
κριση προσάρτησης του οικισμού Κωστοχωρίου 
Κοινότητας Φυτειάς στο Δήμο Βέροιας». 

 
       Σήμερα  23 Φεβρουαρίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα 
και ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην 
αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστε-
ρα από την με   ημερομηνία 19-2-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που 
δόθηκε σ’ όλους τους συμβούλους  και  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 
και 119 του Δ.Κ.Κ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα 22 μέλη. 
 
    Παρόντες                                      Aπόντες                  Παρόντες  Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Δ. Αδάμου                   ----- 
2. Ι. Κουρουζίδης Π. Καρασαββίδου  
3. Μ. Ποτουρίδης B. Tσίλης  
4. Κ. Κόλβατζης    
5. Κ. Βαφείδης    
6. Α. Δελαβερίδης    
7. Θ. Τέτος    
8. Ε. Λελεκάκης   Απόντες Πάρεδροι 

   9. Κ. Πουλασουχίδης   Γ. Μπαλτζής 
 10. Κ.      Γκαβαϊσές   Λ. Χατζηγεωργίου 
11. Α. Μαρκούλης   Θ. Δεμερτζής 
12. Α. Καραντουμάνης    
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 
14. Ε. Παναγιωτίδης 90/98 απόφ. προσήλθε ο   κ. Α.Μαρκούλης   και 
15. Ο. Σιδηρόπουλος ο κ. Ο. Σιδηρόπουλος 
16. E. Σοφιανίδης Κατά της    συζήτησης     υπ’ αριθ.  105/98 απόφ.    
17. Χ. Παπαγεωργίου αποχώρησαν      οι     κ.κ. Χ.  Παπαγεωργίου 
18. Φ. Γαλανούδη - Τσανάκα & Δ. Ζαμάνης. 
19. Γ. Χιονίδης  
20. Δ. Ζαμάνης  
21. Μ. Αδαλόγλου  
22. Π. Αγαθαγγελίδης  
 



Στη συνέχεια ο κ. Πρόεδρος εισηγούμενος το 16ο θέμα της ημερήσιας δι-
άταξης , έθεσε υπόψη του Συμβουλίου το από 17-8-95 εισηγητικό σημείωμα του 
Δημάρχου που έχει ως εξής :  

Με την υπ’αριθ. 15660/16-8-95 αίτηση , οι κάτοικοι του συνοικισμού 
Κωστοχωρίου ζητούν την ένταξη του Συνοικισμού των στο Δήμο Βέροιας . 

Ο Συνοικισμός Κωστοχωρίου , σύμφωνα με στοιχεία της στατιστικής υπη-
ρεσίας (απογραφή 1991) , αποτελεί αυτοτελή οικισμό και μέχρι σήμερα υπάγεται 
στην Κοινότητα Φυτειάς , της οποίας τα διοικητικά όρια εφάπτονται με τα του 
Δήμου Βέροιας  . 

Σύμφωνα με το άρθρο 5 , εδ. 2 του Π.Δ. 323/89 (Δ.Κ.Κ.) «ένας συνοικισ-
μός Κοινότητας , ο οποίος έχει απογραφεί ως αυτοτελής , μπορεί να προσαρτηθεί 
σε άλλο Δήμο με τον οποίο συνορεύει αν το ζητήσουν οι μισοί τουλάχιστον από 
τους εκλογείς κατοίκους του συνοικισμού & συναινέσει ο Δήμος στον οποίο ζη-
τείται να γίνει η προσάρτηση με απόφαση του δημοτικού συμβουλίου που λαμβά-
νεται με τη απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του». 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Συμβούλιο ν’αποφασίσει σχε-
τικά . 

Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 26-9-97 ει-
σήγηση της επιτροπής τεχνικών με την οποία εισηγείται ότι η επιτροπή έχοντας 
υπόψη την επικείμενη εφαρμογή του προγράμματος «Καποδίστριας» δεν μπαίνει 
στην ουσία του θέματος . 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’αποφασίσει σχετικά . 
Πουλασουχίδης : Γνωρίζετε ότι από τον Σεπτέμβριο του 1995 εκκρεμεί 

στο Δήμο η αίτηση της συντριπτικής πλειοψηφίας των δημοτών του συνοικισμού 
Κωστοχωρίου για ένταξή του στον Δήμο Βέροιας . Το θέμα πέρασε τον Σεπτέμ-
βριο του 1997 από την επιτροπή ανάπτυξης του Δ.Σ. και παρόλο που τα παρόντα 
μέλη ήταν της άποψης να ενωθεί ο συνοικισμός αυτός με τη Βέροια ενόψει όμως 
του γεγονότος ότι εκκρεμούσε η διαδικασία του «Καποδίστρια» δεν έλαβε από-
φαση , διότι με τον νόμο αυτό θ’αντιμετωπισθεί το θέμα . 

 Όταν η Βουλή ήταν στη διαδικασία ψήφισης του Καποδίστρια ο 
Δήμος δεν έκανε κάποια παράσταση για το θέμα με τη λογική ότι ο συνοικισμός 
θ’ακολουθήσει την τύχη της κοινότητας όπως ήταν το λογικό και το σύνηθες . 
Όταν κατατέθηκε το νομοσχέδιο στη Βουλή διαπιστώθηκε ότι ήδη ένας συνοικισ-
μός της περιοχής μας , το Μετόχι , αποσπάσθηκε από την Κοινότητα Αγίας Βαρ-
βάρας στην οποία ανήκε και πήγε στον Δήμο Βεργίνας . Μετά από αυτό ο Δήμος 
συνέταξε ένα έγγραφο προς το ΥΠ.ΕΣ. και ζητούσε να ενταχθεί ο συνοικισμός 
Κωστοχωρίου στο Δήμο Βέροιας για τους λόγους που αναφέρονται σ’αυτό και 
ότι ανάλογη αντιμετώπιση υπήρξε και στον συνοικισμό Μετοχίου που αποσπάσ-
θηκε και για λόγους λειτουργικούς μεταφέρθηκε στον καινούργιο Δήμο Βεργίνας 
. Η ενημέρωσή μας από το Υπουργείο Εσωτερικών ήταν ότι με τροπολογία που 
περιλήφθηκε στο άρθρο 2 παρ. 9 του νόμου αντιμετωπίζεται αυτό το θέμα και 
υπάρχει η δυνατότητα μετά την ψήφιση του νόμου να προχωρήσουμε σ’αυτή τη 
διαδικασία . Συγκεκριμένα στο άρθρο αυτό αναφέρεται ότι με αίτηση του Γ.Γ. της 
οικείας περιφέρειας , που κατατίθεται στην επιτροπή που αναφέρεται στο άρθρο , 
μέχρι 28-2-98 μπορεί με απόφαση αυτής να ανακαθορισθούν τα όρια όμορων 
Ο.Τ.Α. για την εξασφάλιση πλήρους λειτουργικότητας εντός της εδαφικής περι-
φέρειας του νέου Ο.Τ.Α. Αυτή είναι η διαδικασία που κατά τη γνώμη μου ως νο-
μικού είναι αυτή που πρέπει ν’ακολουθήσουμε στη συγκεκριμένη περίπτωση . 



Υπάρχει φυσικά και η διαδικασία του Δ.Κ.Κ. που είναι πιο τυπική και πε-
ρισσότερο χρονοβόρα και ρυθμίζεται από τα άρθρα 5-8 του κώδικα . 

Επειδή όμως υπάρχει ο φόβος να μην ταυτιστούν με την ερμηνεία του 
άρθ. 2 του Καποδίστρια θα πρότεινα στο Συμβούλιο να ληφθεί απόφαση για την 
προσάρτηση του συνοικισμού Κωστοχωρίου στο Δήμο Βέροιας και από εκεί και 
πέρα να εξουσιοδοτηθεί ο Δήμος με την νομική του υπηρεσία και αν μεν καλύπ-
τεται αυτή η διαδικασία να υποβληθεί το έγγραφο του Δήμου στον Γ.Γ.Π.Κ.Μ. 
ούτως ώστε μέχρι τις 28-2-98 να γίνει αυτή η αίτηση του Γραμματέα , άλλως στη 
συνέχεια να έρθει πλέον το θέμα στο Δ.Σ. με τις υπογραφές του 50 % των κατοί-
κων του συνοικισμού και να ακολουθηθεί η διαδικασία του Δ.Κ.Κ. . 

Το Δ.Σ. θα πρέπει λοιπόν να πάρει απόφαση προσάρτησης του συνοικισ-
μού στον Δήμο Βέροιας , να υποβληθεί η απόφαση στον Γ.Γ.Π.Κ.Μ. προκειμένου 
να υποβληθεί η αίτηση και αν τυχόν είτε από ερμηνεία της περιφέρειας είτε από 
τρίτων όντως επαληθευθεί ότι δεν μπορεί να γίνει αυτή η διαδικασία να προχωρή-
σουμε στην διαδικασία του Δ.Κ.Κ. 

Ζαμάνης : Η εισήγηση του κ. Πουλασουχίδη ήταν σύντομη , κατανοητή 
και τεκμηριωμένη . Δεν αφήνει πολλά περιθώρια σε μας να πούμε κάτι παραπάνω 
. Ο συνοικισμός αυτός είναι ένα κομμάτι από τη Βέροια . Υδροδοτείται , φωτίζε-
ται και είναι κοντά στη Βέροια . Άρα δεν χρειάζεται να συζητάμε ότι πρέπει να 
πάει στον Δήμο Δοβρά . Θέλω να υπενθυμίσω στο συμβούλιο ότι η παράταξή μας 
είχε κάνει παρόμοια πρόταση το 1984 , όταν γινόταν η επέκταση του σχεδίου πό-
λης και είχαμε ζητήσει μέσα στην επέκταση να συμπεριληφθεί και το Κωστοχώρι 
γιατί το θεωρούμε ένα κομμάτι από τη Βέροια . Επίσης σε συζητήσεις με κατοί-
κους του συνοικισμού μια δεύτερη πρόταση είχα πει να θεωρηθεί μεταφερόμενος 
οικισμός να έχει δικό του ρυμοτομικό σχέδιο κάτι που μπορούσε να γίνει τότε . 
Μόνο ένας κουφός δεν θα δεχόταν ένας Κωστοχωρίτης να μην είναι γραμμένος 
στη Βέροια και να είναι στο Δήμο Δοβράς . Εάν μένει αυτός στο Κωστοχώρι θα 
κατέβει στη Βέροια και εν συνεχεία θα πάει στον Αγ. Γεώργιο . 

Επιβάλλεται ν’ακολουθήσουμε τις διαδικασίες που ανέφερε ο κ. Πουλα-
σουχίδης . Μάλιστα να δώσουμε προτεραιότητα στην απόφαση αυτή για να προ-
λάβουμε τις προθεσμίες . 

Παναγιωτίδης : Ειλικρινά , όταν τα πράγματα με δικαιώνουν στεναχωρι-
έμαι . Η περιοχή αυτή είναι μια περιοχή στην οποία μπορεί ο Δήμος να στρέψει 
τις ελπίδες του και όποιες φιλοδοξίες έχει για ανάπτυξη . Τά’χουμε πει πολλές 
φορές . Έχω πει με τον Δ.Κ.Κ. να γίνει αυτή η διαδικασία . Το είχατε αναβάλλει 
τότε , δεν γνωρίζω τους λόγους . Όταν ήταν πρόεδρος της Τ.Ε.Δ.Κ. ο Δήμαρχος 
και έκαναν την εισήγηση για το νόμο Καποδίστρια είχα πει αντί να πάρουμε τις 
ορεινές Κοινότητες (Σέλι κλπ.) να πάρουμε τη Φυτειά , την Πατρίδα , την Αγ. 
Βαρβάρα και το Μετόχι . 

Τα πράγματα βλέπω ότι είναι σοβαρά . Κατ’αρχάς κ. πρόεδρε πιστεύω ότι 
δεν υποστηρίξατε την αίτηση που κάνατε στο ΥΠ.ΕΣ. με τον Καποδίστρια . Ενώ 
μου είπατε ότι θα το στείλετε δεν το υποστηρίξατε . Η Βεργίνα υποστήριξε να 
πάρει το Μετόχι , αλλά εσείς όχι . Θα παρακαλούσα το Δήμαρχο να πάει στην 
περιφέρεια με την απόφαση στο χέρι και η περιφέρεια αμέσως να το προωθήσει . 
Να μην πέσουμε στην διαδικασία του Δ.Κ.Κ. γιατί άκουσα ότι πρέπει να συγκεν-
τρωθούν 1.500 υπογραφές . Δεν ξέρω αν αυτό αληθεύει . Πιστεύω ότι δεν αλη-
θεύει . Αν αληθεύει θα χάσουμε αυτή την περιοχή και λυπάμαι γιατί πράγματι 
πιστεύω ότι εκεί θα γίνει η ανάπτυξη της πόλης . Να πάρουμε σήμερα την απόφα-



ση και να πάρει τα χαρτιά ο Δήμαρχος εντός 2-3 ημερών και να τα πάει στην πε-
ριφέρεια. 

Πρόεδρος : Περίμενα σήμερα να πανηγυρίσετε κ. Παναγιωτίδη . 
Παναγιωτίδης : Όχι , δεν πανηγυρίζω . Εγώ λυπάμαι απ’αυτά τα γεγονότα 

. Έπρεπε νά’ρθει το θέμα πριν από 2 χρόνια . 
Πρόεδρος : Έχετε αδικήσει εμένα και το σώμα . 
Κουρουζίδης : Επιβάλλεται να γίνει η διαδικασία που πρότεινε ο κ. Που-

λασουχίδης . Δεύτερον , θα πρέπει η απόφασή μας να είναι ομόφωνη γιατί είναι 
ανάγκη για το Δήμο μας να ενταχθεί αυτή η περιοχή στην πόλη μας για το καλό 
και των δύο . Τρίτον , οι κάτοικοι του συνοικισμού ζουν και δραστηριοποιούνται 
επί δεκάδες χρόνια στη Βέροια . Χαίρομαι που είναι εκφρασμένο κι έτσι στην 
αίτηση που θα γίνει .Τέταρτον , θα πρέπει να τονίσω ότι η παράταξή μας είχε α-
γωνιστεί τα τελευταία χρόνια και τό’φερε θέμα για συζήτηση και με τις διαδικασί-
ες που έπρεπε να γίνει ώστε ο συνοικισμός να ενταχθεί . Πέμπτον , εκφράζω τα 
συγχαρητήρια προς την επιτροπή του συνοικισμού η οποία τα τελευταία χρόνια 
πάλεψε ώστε να ξεπεραστούν τα μικρά ζητήματα που υπήρχαν μεταξύ τους . 

Βαφείδης : Νομοτεχνικά το θέμα έχει καλυφθεί από τους κ.κ. Πουλασου-
χίδη και Ζαμάνη . Επίσης τονίσθηκε ότι θα ήταν χρήσιμο το ομόφωνο της από-
φασης από τον κ. Κουρουζίδη . 

Θέλω να προσθέσω ότι το Κωστοχώρι υπήρξε το παραδοσιακό θέρετρο 
της Βέροιας από πάντα κι έτσι οι δεσμοί είναι αμφίδρομοι . Προτείνω ομόφωνα 
να ψηφίσουμε την προσάρτηση του συνοικισμού στο Δήμο μας. 

Δήμαρχος : Το θέμα Κωστοχωρίου δεν είναι και δεν πρέπει να γίνει θέμα 
αντιπαράθεσης μεταξύ του Δήμου Βέροιας και του  υπό σύσταση νέου Δήμου 
Δοβρά. Αυτό γιατί πράγματι το Κωστοχώρι είναι ένας παραθεριστικός συνοικισ-
μός και η πλειονότητα των κατοίκων του είναι μόνιμοι κάτοικοι Βέροιας . Εδώ 
αναπτύσσουν την οικοδομική τους δραστηριότητα . Αυτό εδώ είναι η μοναδική 
οδική σύνδεση του συνοικισμού με τον υπόλοιπο κόσμο . Η απόστασή του από 
την Κοινότητα Φυτειάς είναι 2,5 φορές επιπλέον αυτής από την Βέροια . Έχει 
αστική σύνδεση & συγκοινωνία με τη Βέροια . Καλύπτεται πολλές φορές για α-
νάγκες του από το Δήμο (κάδοι απορριμμάτων , συντήρηση κ.α.) . Για να μη θί-
ξουμε την αυτονομία του νέου Ο.Τ.Α. δεν μπορούσαμε να παρέμβουμε . Όμως 
χρειάζεται και τη στοργή και τη φροντίδα του Δήμου . Νομίζω ότι θα πρέπει να 
γίνει κατανοητό και από την περιφέρεια ότι αυτά τα ζητήματα μπορούσε και έπ-
ρεπε το νομοσχέδιο ενιαία να τα αντιμετωπίσει . Κατέβηκα δύο φορές στην κυρία 
Σερέλη σε 2 ώρες , κάθε φορά , συνάντηση για να την πείσω . Μου είπε και τις 
δύο φορές ότι τώρα δεν θα το πιάσουμε το θέμα και ότι μετά την ψήφιση του νό-
μου μπορούσαμε να προχωρήσουμε τη διαδικασία .  

Ο νόμος ψηφίστηκε το Δεκέμβρη ‘97 . Είχαμε τους προϋπολογισμούς . 
Με το που με επισκέφθηκαν οι κάτοικοι , αρχές του ‘98 τους υποσχέθηκα ότι θα 
ζητούσα από το προεδρείο μέχρι τα τέλη Φεβρουαρίου ‘98 να έρθει το θέμα στο 
Δ.Σ. Δεν ξέρω ποια είναι η πιο ταχεία διαδικασία . Εάν υφίσταται το συμβούλιο 
του άρ. 8 του Δ.Κ.Κ. και αρκεί μια γνωμοδότησή του , ίσως φάει ένα χρόνο το 
θέμα συλλογής υπογραφών . Εάν υφίσταται και μπορεί να εφαρμοστεί το άρ. 2 
παρ. 9 του Ν. 2539 και πειστεί ο περιφερειάρχης , διότι σκέφτονται να μην υπάρ-
ξουν αντιδράσεις κλπ. , πιστεύω να λυθεί το θέμα . Εάν αύριο η περιφέρεια γίνει 
δέκτης κάποιων αποφάσεων κοινοτικών συμβουλίων του υπό διαμόρφωση όμο-
ρου Δήμου αυτό θα τους κουμπώσει και θα μας αναγκάσει να πάμε με τη διαδι-
κασία του Δ.Κ.Κ. 



Η απόφαση πρέπει να είναι κατ’αρχήν ότι δεχόμαστε να ενταχθεί ο συνοι-
κισμός Κωστοχωρίου στο Δήμο Βέροιας και εξουσιοδοτείται ο Δήμαρχος να προ-
χωρήσει και να υποβάλλει το αίτημα τόσο προς την περιφέρεια για την υποβολή 
της σχετικής αίτησης από τον Γ.Γ.Π.Κ.Μ. όσο και τη διαδικασία εναλλακτικά της 
συλλογής υπογραφών και την προώθηση της αίτησης με βάση τις διαδικασίες του 
Δ.Κ.Κ. 

Παναγιωτίδης : Πολύ ωραία , μόνο που πρέπει να συμπληρωθεί μετά, το 
δεχόμαστε σαν Δ.Σ. και το θεωρούμε άκρως αναγκαίο για την ανάπτυξη της πό-
λης μας . 

Χιονίδης : Είμαι κατεξοχήν δεμένος με το Κωστοχώρι διότι η αδερφή που 
δεν γνώρισα τριών ετών εκεί κηδεύτηκε και οι δύο αδερφές μου γεννήθηκαν εκεί . 
Από τα δε 8 χρόνια που υπηρέτησε ο πατέρας μου δάσκαλος στην Ημαθία τα 6 
ήταν εκεί . 

Έχω την εντύπωση όμως ότι θα ψηφίσουμε ως επιμυθείς και όχι ως προ-
μηθείς . Ο νοών νοείτο . 

Πρόεδρος : Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση , όπως περιγράφηκε με τη 
διαδικασία του άρθρου 2 παρ. 9 & αν χρειαστεί θα επανέλθει ; Θέλω να πιστεύω 
ότι δεν θα χρειαστεί . Ορίστε . 

Σύμβουλοι : Ναι . 
Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη : 

1. Το από 17-8-95 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου . 
2. Την πρόταση του Δημάρχου . 
3. Ότι ο συνοικισμός Κωστοχωρίου σύμφωνα με τα στοιχεία της στατιστικής υ-
πηρεσίας (απογραφή 1991) αποτελεί αυτοτελή οικισμό και μέχρι σήμερα υπάγεται 
στην Κοινότητα Φυτειάς . 
4. Ότι τα διοικητικά όρια του οικισμού Κωστοχωρίου εφάπτονται με αυτά του 
Δήμου Βέροιας . 
5. Ότι η πλειονότητα των κατοίκων του παραπάνω οικισμού έχουν αναπτύξει τις 
επαγγελματικές τους δραστηριότητες στη Βέροια και οι ανάγκες των κατοίκων 
και του οικισμού τους , τις περισσότερες φορές , εξυπηρετούνται από το Δήμο 
μας (π.χ. αστική σύνδεση , τοποθέτηση κάδων απορριμμάτων , σύνδεση αστική & 
οδική κ.α.) . 
6. Την αναγκαιότητα προσάρτησης του οικισμού Κωστοχωρίου Κοινότητας Φυ-
τειάς στο Δήμο Βέροιας για την ανάπτυξη της πόλης . 
7. Την ανάγκη εξουσιοδότησης του Δημάρχου προκειμένου να υποβάλλει αίτημα 
προσάρτησης , του παραπάνω οικισμού στο Δήμο Βέροιας , προς τον Γ.Γ.Π.Κ.Μ. 
αλλά και να κινήσει εναλλακτικά τη διαδικασία συλλογής υπογραφών των κατοί-
κων και την προώθηση της αντίστοιχης αίτησης με βάση τις διαδικασίες του Π.Δ. 
410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
8. Τις διατάξεις της παρ. 9 του άρ. 2 του ν. 2539/97 καθώς και τις διατάξεις των 
άρθρων 5-9 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 



Αποφασίζει ομόφωνα 
 
 Α) Αποδέχεται την από 16-8-95 αίτηση των κατοίκων οικισμού Κωστοχω-
ρίου και εγκρίνει την προσάρτηση του οικισμού Κωστοχωρίου της Κοινότητας 
Φυτειάς στο Δήμο Βέροιας , διότι την θεωρεί άκρως αναγκαία για την ανάπτυξη , 
την πρόοδο και την εξασφάλιση πλήρους λειτουργικότητας της πόλης . 
 Β)Εξουσιοδοτεί το Δήμαρχο να υποβάλλει αίτημα προς τον Γενικό Γραμ-
ματέα Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας προκειμένου να κινηθεί η διαδικασία 
ανακαθορισμού των ορίων Δήμου Βέροιας με την προσάρτηση του όμορου οι-
κισμού Κωστοχωρίου Κοινότητας Φυτειάς στο Δήμο Βέροιας.  
 Σε περίπτωση που δεν κινηθεί ή δεν τελεσφορήσει η παραπάνω διαδικασία 
από τον Γενικό Γραμματέα Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας εξουσιοδοτείται 
ο Δήμαρχος  να προωθήσει σχετική αίτηση των κατοίκων οικισμού Κωστοχωρίου 
Κοινότητας Φυτειάς σύμφωνα με τις διατάξεις των άρθρων 5-9 του Π.Δ. 410/95 
(Δ.Κ.Κ.) . 
 

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό  104/1998 
....................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρί-
αση συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

 Μ. Ποτουρίδης Ο.   Σιδηρόπουλος 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 

 Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου 
 Α. Δελαβερίδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 
 Θ. Τέτος Γ. Χιονίδης 

Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Δ. Ζαμάνης 
 Κ. Πουλασουχίδης  Μ. Αδαλόγλου 
 Κ. Γκαβαϊσές  Π. Αγαθαγγελίδης 

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Μαρκούλης   
 Α. Καραντουμάνης    

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  3-3-1998 

      Ο  Αναπληρωτής Δημάρχου    
 
 
 

ΜΕΝΕΛΑΟΣ ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ  


